
Vroča voda
še letos?

Dogovor med prebivalci štirih
hiš v krajevni skupnosti Ajdov-
ščina, predstavniki Stanlnvesta
ter Komunalne energetike Ljub-
Ijana o napeljavi vročevodnega
omrežja je po nekaj mesecih le
uspel. S pomočjo predstavnikov
KS so uskladlli želje in potrebe
ter možnosti, tako da bodo sta-
novalci Kidričeve 4; 6, 8 in Pu-
harjeve 5 verjetno še letos dobi-
li v stanovanja vročo vodo iz
toplarne.

Čeprav bo to koristilo vsem pri-
zadetim in tudi zmanjšalo onesna-
ženje okolja (zaradi manj kurišč),
pa so se sporazumeli po dokaj dol-
gem času. Dogovarjanje se je
ustavljalo predvsem pri soglasjih.
Staninvest kot izvajalec del je na-
črtoval priključitev Kidričeve 6 in
Puharjeve 5 na vročevodno
omrežje, ki bi delno potekalo tudi
skozi klet sosednje hiše Kidričeva
4. Zato so lani avgusta zaprosili za
soglasje. Dobili so ga še isti mesec,
le z nekaterimi pogoji hišnega sve-
ta Kidričeve 4. Na to soglasje
Staninvest menda ni odgovoril in
je dal izdelati projekt, ki ga je hiš-
ni svet Kidričeve 4 dobil na vpo-
gled šele v začetku tega leta. Po
posvetu s strokovnjakom pa so ga
zavmili, češ da se jim ne zdi smo-
trno priključevati samo dve hiši in
da bi se zmanjšala prostornina nji-
hove kleti ter povišala temperatu-
ra v njej. Poleg tega pa se z načrti

Staninvesta tudi ni strinjal nek
etažni lastnik. Db tem se je tudi
pokazalo, da hiši Kidričeva 4 in 8
zaenkrat nista bili predvideni za
priključitev na vročevodno
omrežje. To pa je bilo, kot kaže,
glavno »jabolko spora«. Kot so na-
mreč povedali stanovalci na se-
stanku v KS Ajdovščina, so že več
let prijavljeni za priključitev,
predstavnik Staninvesta pa je de-
jal, da niso bili seznanjeni z njiho-
vo uradno prošnjo ali prijavo.
Priključujejo po načrtu, ki ga izva-
jajo že več let, saj je zaradi težav z
energetskimi surovinami predvi-
dena priključitev na vročevodno
omrežje tudi tistih delov mesta in
hiš, ki jih do zdaj še niso. Kljub
temu pa bi lahko vključili v načrt
tudi hiši Kidričeva 4 In 8, če bodo
le dobili vsa soglasja (brez pogo-
jev) in če bi hišni sveti sodelovali
pri financiranju del.

Počasi in s pomočjo »predstav-
nikov KS so na skupnem sestan-
ku stališča le uskladili, upoštevali
želje in možnosti udeležencev, za-
gotovili soglasja in tako končno
sklenili, da bodo:

- priključili na vročevodno
omrežje vse štiri hiše, če bo le
možno še letos

- zgradili dve ogrevalni postaji
in ustrezne napeljave vodov

- hišni sveti sodelovali pri fi-
nanciranju iz sredstev za tekoče
vzdrževanje in s prispevki stano-
valcev.

Seveda je to okvirni dogovor,
podrobnosti, pa bodo reševali
sproti. Upajmo, da hitreje in z ne-
koliko več razumevanja in dobre
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